
χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ 

 

___________________________________________________ 

ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΑΡΔΙΤΣΑΣ / ΤΡΙΤΗ 19 ΟΚΤΩΒΡΙΟΥ 2021 / 19:00’ 

…βλέπε βίντεο στο YoyTube … «19η Συνεδρίαση (με τηλε-διάσκεψη) του Δημοτικού 

Συμβουλίου Δήμου Καρδίτσας (19/10/2021)»…   

…0:3:25’…Πρόεδρος Δ.Σ…. ποιός έχει ανακοινώσεις - ερωτήσεις πρό ημερησίας 

διατάξεως…??? 

…0:4:50’…Κρανιάς… έχω 4 θέματα… αφορούν ουσιαστικά όλα τον Ιανό…  

…1) η πρώτη ερώτηση αφορά… τις αποζημιώσεις των πληγέντων… και συγκεκριμένα 

αποζημιώσεις της οικοσκευής… υπάρχουν παράπονα ότι δεν έχει αποζημιωθεί αρκετός 

κόσμος…  

…2) συνεχίζω με το σημερινό θέμα… που πρίν λίγο το μεσημέρι… δόθηκε και στον τύπο… 

σε εμάς είναι όλα αυτά γνωστά από την περιοδεία που κάναμε πρόσφατα η Λ.Σ. σε όλα αυτά 

τα χωριά από Ρούσο & Καλλίθηρο  μέχρι την Νεράϊδα… και διαπιστώσαμε με τα μάτια μας 

τα προβλήματα που υπάρχουν… άρχισε να υποχωρεί σημείο της γέφυρας μεταξύ 

Καλλιθήρου & Αμπελικού… της μοναδικής που έμεινε εκεί… έγινε εκεί μια επικίνδυνη 

τρύπα… που υπάρχει κίνδυνος πέρα από την κατάρρευση… να αποκλειστεί η επικοινωνία 

των ανθρώπων εκεί… τι προτίθεται να κάνει για αυτό άμεσα ο δήμος…  

…3) το τρίτο θέμα αφορά… (πάλι από την περιοδεία μας προέκυψαν αυτά)… τα προβλήματα 

που υπάρχουν στην Νεράϊδα… είναι ενήμερο και το Δημοτικό Συμβούλιο… αλλά και ο 

Δήμαρχος ιδιαίτερα… γιατί τον επισκέφθηκαν κάτοικοι της Νεράϊδας… επιτροπή 

πολυμελής… του εξέθεσαν όλα τα προβλήματα… και για τον δρόμο Καρδίτσας – 

Νεράϊδας… και για την ύδρευση που έχουν προβλήματα με τις υδρομαστεύσεις… για την 

συντήρηση του Ιατρείου… για το πρόβλημα της Μεγάλης Βρύσης… όπου υπάρχουν 

διαρροές στην στέρνα… και πλημυρίζουν τα υπόγεια των σπιτιών… αυτό είναι πολύ 

σοβαρό… τις διακοπές του ηλεκτρικού ρεύματος… πολλά δρομάκια του χωριού έχουν 

προβλήματα… και δεν είναι εύκολη η πρόσβαση… ο δρόμος προς το Νεκροταφείο… και η 

υδροδότησή του… να μην τα αναφέρω όλα… είναι όλα γνωστά στον Δήμαρχο… όπως 

γνωστά είναι και τα ζητήματα που βάλαμε και εμείς… πολλές φορές από εδώ με ερωτήσεις 

στο Δημοτικό Συμβούλιο… και στην Περιφέρεια Θεσσαλίας κάναμε σαν Λαϊκή 

Συσπείρωση… αλλά και ερωτήσεις στη Βουλή…  κατέθεσε το Κόμμα μας… και για τις 

γέφυρες στο Τσιροπλάκι… στου Σωτήρος… που είναι σημαντικές για τους Νεραϊδιώτες γιατί 

είναι τα κτήματά τους εκεί απέναντι… είναι τα βοσκοτόπια τους…  απέναντι από το 

ποτάμι… δεν υπάρχει πουθενά γέφυρα να περάσουν… τι προτίθεται να κάνει… ο Δήμος…  

ακόμα και αυτό που λέμε… παρεμβάσεις θα ’λεγα μαζικές… να μην αρκείται στο να στείλει 

ένα έγγραφο… προς τα πάνω… προς την Περιφέρεια… ή προς την Κυβέρνηση… αλλά να 

καλέσει τον κόσμο σε διαμαρτυρία… όπως κάνουν και αλλού δήμαρχοι… και πετυχαίνουν 

κάτι… το ίδιο πρόβλημα… υπάρχει και με τον Αμάραντο… που και εκεί μας εξέθεσαν 

σημαντικά προβλήματα… με τις αντιστηρίξεις… με την κεντρική πλατεία που άρχισε να 

υποχωρεί… κ.λ.π… για όλα αυτά δεν θέλουμε μόνο απαντήσεις… και διαβεβαιώσεις ότι θα 

γίνουν… ή έγιναν κάποιες ενέργειες… κάποια έγγραφα… πέρασαν 13 μήνες… πάμε για 

14… μπαίνουμε στο χειμώνα… θα επιδεινωθεί η κατάσταση… θα αποκλειστεί και ο 

Αμάραντος… θα αποκλειστεί και η Νεράϊδα… ολόκληρη με το δρόμο που κατολισθαίνει… 

που είχε πέσει και επισκευάστηκε πρόχειρα… τι προτίθεται να κάνει ο δήμος… τι 

παρεμβάσεις… δυναμικές θα έλεγα… ούτως ώστε να σκύψει… το κεφάλι… η Περιφέρεια 

και η Κυβέρνηση… να προωθηθούν και να λυθούν… τα προβλήματα αυτά… ευχαριστώ 

πρόεδρε… (0:9:12’) 

…0:9:20’…πρόεδρος Δ.Σ… ευχαριστούμε κε Κρανιά… (συνέχεια με άλλες ερωτήσεις 

δημοτικών συμβούλων)…                   

…0:13:05’…πρόεδρος Δ.Σ… κε Δήμαρχε πρίν ξεκινήσετε με τις απαντήσεις να μας 

ενημερώσετε… και για τα ανεπιτήρητα της Νεράϊδας… ευχαριστώ…  

…0:13:13’…Δήμαρχος κος Τσιάκος… το διάβασα πρόεδρε και για τα ανεπιτήρητα… ένα 

πρόβλημα μεγάλο… που απασχολεί τους κατοίκους… να πώ λοιπόν κατ’ αρχήν… ότι όσον 

αφορά… για τις αποζημιώσεις από τον Ιανό… (απάντησε για το ερώτημα αυτό)… 



…0:15:18’…η γέφυρα Καλλιθήρου… πήγε η τεχνική υπηρεσία μας… αύριο θα πάει 

εργολάβος… κ.λ.π… (απάντησε και για το ερώτημα αυτό)… 

…0:16:18’…όσον αφορά την Νεράϊδα… τα προβλήματα από τον Ιανό… να πώ λοιπόν εδώ 

ότι… πραγματικά τα προβλήματα τα οποία… αντιμετώπισαν όλες οι Δημοτικές. Ενότητες… 

όλα τα χωριά αλλά και η πόλη της Καρδίτσας… μέσα από τον Ιανό… ήταν τεράστια… 

είχαμε πεί ότι… ο Ιανός ήταν μια καταστροφή πραγματικά απίστευτη… στην οποία 

κληθήκαν οι υπάλληλοι… και δε μιλάω για την πολιτική ηγεσία… οι  υπάλληλοι μέσα σε 

πολύ σύντομο χρονικό διάστημα… υπερβάλλοντας εαυτόν… να προσπαθήσουν και να 

αποζημιώσουν… τους κατοίκους οι οποίοι περίμεναν αυτές τις αποζημιώσεις… (κλπ)… αλλά 

και να γίνουν οι καταγραφές… να γίνουν οι μελέτες… να γίνουν οι εργολαβίες… όλα αυτά 

λοιπόν απαιτούσαν πολύ δουλειά… και θέλω να ευχαριστήσω για ακόμα μια φορά τους 

υπαλλήλους… που πραγματικά υπερέβαλαν εαυτόν… (κλπ)… 

…0:17:15’…λοιπόν λέμε για την Νεράϊδα… κατ’ αρχήν όντως με επισκέφθηκε μια Επιτροπή 

από την Νεράϊδα… και μου μίλησε για τον δρόμο Σαραντάπορα – Νεράϊδα… να σας 

υπενθυμίσω εδώ ότι… ο ίδιος προσωπικά πρίν ενάμιση περίπου μήνα είχα κάνει συνάντηση 

με δική μου όχληση… με την διοίκηση της ΤΕΡΝΑ… και ζήτησα να μου δώσουν… ποιές 

παρεμβάσεις θα κάνουν στο οδικό δίκτυο… ποιά τεχνικά… και διαπίστωσα… λοιπόν ότι 

μέσα σε αυτά… δεν υπήρχε η γέφυρα της Μυρίνης… ο δρόμος Σαραντάπορα – Νεράϊδα… 

αλλά και ο δρόμος που οδηγεί στο Καροπλέσι… αμέσως λοιπόν είπα στην διοίκηση της 

ΤΕΡΝΑ… ότι αυτοί οι δρόμοι… που προανέφερα και η γέφυρα… το τεχνικό… το μεγάλο 

τεχνικό μάλλον της Μυρίνης… που δεν είναι αρμοδιότητα του δήμου… θα πρέπει να 

αποκατασταθούν άμεσα… διότι είναι δρόμοι πραγματικά… που διευκολύνουν την διέλευση 

των κατοίκων… μιλάμε για χωριά τα οποία έχουν κατοίκους τον χειμώνα… και θα πρέπει 

οπωσδήποτε να αποκατασταθούν άμεσα… αν θέλουμε να πούμε ότι έχει γίνει μια 

ολοκληρωμένη παρέμβαση… στα πλαίσια αυτής της μεγάλης εργολαβίας… τις εργασίες της 

οποίας εκτελεί η ΤΕΡΝΑ…  

…0:18:25’…είχα πάρει λοιπόν τότε την διαβεβαίωση ότι… ναι μεν όσον αφορά το 

κομμάτι… της γέφυρας στη Μυρίνη θα… αποκατασταθεί… και από ότι ξέρω έχουν πάρει 

ήδη τοπογραφικά… έχουν κάνει υδραυλικές μελέτες… και είναι έτοιμοι να ξεκινήσουν… 

άμεσα να αποκαταστήσουν αυτή την γέφυρα…               

…0:18:50’…όσον αφορά λοιπόν για το δρόμο Σαραντάπορα – Νεράϊδα… να πούμε ότι είναι 

ένας δρόμος… που είναι επαρχιακό δίκτυο… ως εκ τούτου την συντήρηση του επαρχιακού 

δικτύου ανήκει στην Περιφέρεια Θεσσαλίας… λοιπόν δεν υπάρχει… και γι’ αυτό σήμερα με 

υπογραφή την δική μου… αλλά και σε συνεργασία με την τεχνική υπηρεσία… στείλαμε ένα 

έγγραφο στο υπουργείο Υποδομών… με το οποίο ζητούμε να παρέμβουν και να ενταχθεί 

μέσα στην εργολαβία της ΤΕΡΝΑ… και ο συγκεκριμένος δρόμος Σαραντάπορα – Νεράϊδα… 

αλλά και ο δρόμος προς Καροπλέσι… και η γέφυρα της Μυρίνης… που δεν ανήκουν στην 

αρμοδιότητα του δήμου της Καρδίτσας… να το επαναλάβω… αλλά από κει και πέρα εμείς θα 

πρέπει… να πιέσουμε… να διεκδικήσουμε… για να ολοκληρωθούν όλα… και οι οδικοί 

άξονες… αλλά και η συγκεκριμένη γέφυρα… για να μην υπάρχουν προβλήματα 

προσβασιμότητας… και μάλιστα… θα έλεγα… ένα χρόνο μετά τον Ιανό… ενώ αυτά θα 

έπρεπε ήδη να είχαν ολοκληρωθεί…  

…0:19:38’…από κεί και πέρα… τα προβλήματα τα οποία αναφέρουμε για την Κοινότητα 

Νεράϊδας… να πώ ότι τα περισσότερα… εξ’ αυτών… δηλαδή στην συντριπτική τους 

πλειοψηφία… τα μιλήσαμε και με τους κατοίκους… θα αποκατασταθούν με την εργολαβία… 

που έχουμε από τη ΣΑΤΑ… ύψους 2.000.000 ευρώ… μέσα σε αυτή λοιπόν την εργολαβία… 

υπάρχουν οι αποκαταστάσεις… όπως είπατε πρίν… στα προβλήματα… πολλά 

προβλήματα… εξ’ αυτών βεβαίως… γιατί δεν μπορούμε να τα λύσουμε όλα… όπως 

αναφέρατε και σε κάποιες πεζογέφυρες… τις οποίες καλά κάνουν οι κάτοικοι… και τις 

θέλουν… από εκεί και πέρα… όμως για να μπορέσουμε να γίνουν ολοκληρωμένες 

παρεμβάσεις εκεί… απαιτούνται μια σειρά από αδειοδοτήσεις… που εμπλέκεται Δασαρχείο 

και άλλοι… και εκτιμώ λοιπόν ότι… αυτή τη στιγμή δεν είμαι σε θέση να ανακοινώσω… τι 

θα γίνει με τις γέφυρες… Τσιροπλάκι και Σωτήρος… και κάποια άλλα που ακούστηκαν…  

…0:20:20’…αυτό που θέλω να πώ εγώ είναι… ότι αυτά τα καθημερινά προβλήματα… των 

υδρομαστεύσεων θα κάνουμε… παρέμβαση στην ΔΕΥΑΚ… να δούμε το τι μέλει γενέσθαι… 



από εδώ και πέρα… ο κος Παπαλός είναι εδώ αν θέλει μπορεί να… απαντήσει… αλλά 

πιστεύω ότι με τις εργολαβίες τις οποίες έχουμε εκτελέσει… λύθηκαν πάρα πολλά 

προβλήματα… δεν λυθήκαν όλα… εδώ είμαστε λοιπόν… σε συνεργασία και με τους 

κατοίκους… και με τον πρόεδρο της Κοινότητας Νεράϊδας… και με όλους τους φορείς… 

που υπάρχουν εκεί πέρα… θα προσπαθήσουμε να βάλουμε προτεραιότητες… και σιγά-

σιγά… να τα επιλύσουμε για να… μέχρι να ρθεί το επόμενο καλοκαίρι να μην υπάρχουν 

αυτά τα προβλήματα…  

…τα ίδια προβλήματα αντιμετώπισε… όπως ακούω και ο Αμάραντος… (κ.λ.π για 

Αμάραντο)…  

…ένα μεγάλο μέρος από την εργολαβία που έχουμε βάλει για τα ορεινά… έχει δοθεί για την 

Κοινότητα του Αμαράντου… που αντιμετώπισε τα περισσότερα προβλήματα… (κλπ)  

…περιμένουμε ακόμα μια χρηματοδότηση… όπως μας έχουν πεί από το υπουργείο 

Εσωτερικών για ορεινές περιοχές… μέσα σε αυτές… εφ’ όσον δοθούν… για να μην το 

ανακοινώσω από τώρα… ένα μέρος θα διατεθεί και για τον Αμάραντο… και για κάποια άλλα 

χωριά για τα οποία… παρουσιάζουν προβλήματα…  

…0:21:50’…για τα ανεπιτήρητα… που είχαμε πεί… το έχουμε πεί και την άλλη φορά… 

εμείς είμαστε διατεθειμένοι… ως δημοτική αρχή… μάλιστα το θέμα το είχε αναλάβει και ο 

τότε αρμόδιος αντιδήμαρχος… κος Κουφόπουλος… εδώ πέρα τώρα… βέβαια οι καταγγελίες 

τώρα θα πρέπει να γίνονται στη  Αστυνομία… είμαστε διατεθειμένοι λοιπόν να βάλουμε μια 

εργολαβία… ζητήσαμε λοιπόν… από τους κατοίκους… να βρούν κάποιον εκεί από την 

περιοχή… ο οποίος αυτός… αυτά τα ζώα τα οποία είναι ανεπιτήρητα… πραγματικά… να 

μπορέσει να τα συλλάβει… να τα βάλει σε ένα σημείο… σε ένα στάβλο… σε ένα μέρος 

τέλος πάντων… για να μπορέσουμε επιτέλους να βρούμε… σε ποιόν ανήκουν… γιατί 

κανείς… μα κανείς δεν παραδέχεται ότι αυτά τα ζώα ανήκουν στην ιδιοκτησία του… εδώ 

είμαστε λοιπόν… σε συνεργασία με τους κατοίκους… πιστεύω ότι είναι ένα θέμα που μπορεί 

για εμάς να φαίνεται απλό… αλλά για αυτούς είναι… τους απασχολεί γιατί είναι… είναι θα 

έλεγα ζήτημα… να μπαίνουν ζώα μέσα στην αυλή σου… ή στον μικρό κήπο που έχεις… σε 

μια ορεινή περιοχή και να διαλύουν όλα… σε συνεργασία λοιπόν και με τους κατοίκους… 

και με την Αστυνομία… που έχει την απόλυτη ευθύνη… αλλά και με τον δήμο… ο οποίος 

είναι διατεθειμένος… να βοηθήσει προς αυτή την κατεύθυνση… να μπορέσουμε να το 

επιλύσουμε…  (0:22:57’)…          
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                            ΤΕΛΟΣ ΑΡΧΕΙΟΥ ΕΔΩ 


